

陳樹渠紀念中學 CHAN SHU KUI MEMORIAL SCHOOL

各位家長:

遷校通告

本校於 2020 年 7 月因未能續租而遷校,經多番努力,包括覓地建校、與他校合作合併等方案,均未能如願。考慮到學生的福祉,學校決定申請借用臨時校舍,讓所有學生繼續學業,直至中學畢業為止,才於 2024/25 學年完結後停辦。現獲教育局批准借用位於深水埗青山道與欽州街交界的前德貞女子中學校舍至 2024/25 學年,該校舍鄰近深水埗港鐵站,交通方便,與現時位於又一村的陳樹渠紀念中學同屬「深水埗校網」。

同學在 2019/20 學年將繼續在現時校舍上課,本校會確保學生可在原校上課直至 遷校。待新校舍的裝修工程完成及獲批註冊後,預計同學將於 2020/21 學年在新校舍上課。本校辦學團體確保新校舍的裝修計劃能符合政府部門的相關規例所載的各款細則及註冊要求。所有改動工程,辦學團體將承擔全部支出,不會動用學校儲備、學費收入或政府撥款。

本校辦學團體承諾承擔不設上限的一切虧損,以支持學校按現有標準的正常營運 直至停辦。為秉持一貫的辦學理念,提供關愛校園優質教育目標,本校於新校舍運作 期間,保證:

- 1. 各級各班推行小班教學,每班人數不多於30人;
- 2. 維持現時學費(初中:每年700元;高中:每年6000元),不予調整,直至畢業;
- 3. 學校一直沿用的獎助學金政策維持不變;
- 4. 校園將提供 WiFi 網絡以推動電子教學,開設校園電視台以推動表演藝術,並向優質教育基金申請以建立富特色的「STEM 共學空間」。另有特別室擬包括:禮堂、學生活動室、圖書館、電腦室、化學實驗室、生物實驗室、物理實驗室、地理室、視藝室、音樂室、社工室、學生醫療休息室、行政辦公室、教師室等。
- 5. 本校所有營運儲備將維持停辦前的營運開支。當班級逐年減少,所得政府資源 也相對減少,而維持開設科目所需教師必然使學校財政出現虧損。本校辦學團 體已承諾全力支持,承擔不設上限的一切虧損,以支持學校按現有標準的正常 營運直至全體學生順利畢業。

如就上述事宜有任何查詢,請致電 23800241 與本校吳小姐聯絡。

校長招祥麒博士

二零一九年七月九日

Address: 10 Tat Chee Avenue, Yau Yat Chuen, Kowloon, Hong Kong Tel: 23800241 Fax: 23973539 Website: www.cskms.edu.hk

香港九龍又一村達之路十號 E-mail:csk@cskms.edu.hk



陳樹渠紀念中學 CHAN SHU KUI MEMORIAL SCHOOL

9 July 2019

Dear Parents,

School Relocation

At the end of the 2019-20 academic year, in July 2020, the school will relocate to the previous Tak Ching Girls' Secondary School campus on Castle Peak Road and Yen Chow Street in Sham Shui Po. The new campus is conveniently located near Sham Shui Po MTR station and is accessible by various means of public transport, and it is in the same Sham Shui Po school district as our current Yau Yat Chuen school campus.

This decision has not been made lightly, but has been necessary due to the end of our tenancy in Yau Yat Chuen and our duty to our students. Despite our best efforts to ensure the long-term future of the school we have been unable to find a partner school to merge with or a new permanent campus and we have, therefore, had to accept the offer of the government to furnish us with the Sham Shui Po campus to the end of the 2024-25 academic year, at which point Chan Shu Kui Memorial School will permanently close. This will ensure that all of our current students have the chance to graduate.

The School Sponsoring Body will ensure that the proper renovation work be done in the new campus to meet the requirements of the HKSAR government. It will also be responsible for all renovation costs, and the school's cash reserve, income, or government funding will not be used.

The School Sponsoring Body has pledged to bear all financial loss to ensure the current school operations are maintained until school closure. As the school has always been dedicated to providing a caring campus and quality education, after the relocation, the school will guarantee:

- 1. small class size with no more than 30 students in each class;
- 2. the same amount of school fees (Junior secondary \$700/year; senior secondary \$6000/year) and these fees will not be adjusted;
- 3. the scholarship programmes that are in use will remain unchanged;
- 4. WIFI services in the new campus for e-learning and a campus TV channel to promote drama arts. The school will also apply for Quality Education Fund to build a STEM learning space. There will also be other facilities, including a school hall, a student activity room, a library, a computer room, chemistry, physics and biology laboratories, a geography room, a visual arts room, a music room, a social worker's office, a medical room, an administrative office, a teachers' office, and etc.
- 5. the school's cash reserve will cover all expenses for school operations. As the number of classes decrease in the coming years, the funding from the government will also decrease. This will inevitably cause a deficit if all normal school operations are maintained. The School Sponsoring Body will bear all financial loss and support the school operations until all students graduate.

Should you have any enquiries, please contact Ms. NG at 2380-0241. Thank you very much for your attention.

Yours sincerely,

Dr Chiu Cheung Ki

Principal

Address: 10 Tat Chee Avenue, Yau Yat Chuen, Kowloon, Hong Kong Tel: 23800241 Fax: 23973539 Website: www.cskms.edu.hk 香港九龍又一村達之路十號 E-mail:csk@cskms.edu.hk